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“Pałys w sprawie konsulatu w Winnicy”

INTERNETOWY SERWIS RADIA KIELCE

Wojewoda  świętokrzyski,  marszałek  województwa  oraz  strona  ukraińska  zabiegają  o
utworzenie w Winnicy polskiego konsulatu. Starania popiera poseł PSL Andrzej Pałys, który
w tej sprawie wystosował interpelację do szefa polskiej dyplomacji.

Dziś na ten temat rozmawiał z wiceministrem spraw zagranicznych Janem Borkowskim.
Parlamentarzysta uważa, że ze względu na wieloletnią współpracę Kielc i Winnicy trzeba
pilnie utworzyć polską placówkę konsularną w stolicy Podola. Ułatwiłoby to życie zarówno
Polakom, jak i Ukraińcom, którzy na przykład chcą sezonowo pracować w naszym kraju.
Andrzej  Pałys  twierdzi,  że  korzyści  z  takiej  placówki  miałyby  też  ościenne  regiony-
Małopolska , Lubelszczyzna i Podkarpacie. Poseł uważa, że są duże szanse na powstanie
polskiego konsulatu w Winnicy.


